

滿額禮遇

Special Privilege

1/2 ~ 28/2

任何品牌專員或會員單次購買產品每滿 HK\$/MOP3,000

ARO 會員單次購買產品每滿 HK\$/MOP2,000

Upon every single purchase of HK\$/MOP3,000 for Nu Skin Brand Affiliate or Member

Upon every single purchase of HK\$/MOP2,000 for ARO Member



蘆薈潤膚霜 (30 毫升)

Enhancer Skin Conditioning Gel (30 ml)

2 件 pcs

NaPCA 滋潤噴霧 (60 毫升)

NaPCA Moisture Mist (60 ml)

2 件 pcs

瑞凝霜 (3 克)

Rejuvenating Cream (3 g)

7 件 pcs

8,000 套 sets

(總值 Worth HK\$350 / MOP361)

* 數量有限，換完即止。Limited offer available while stock lasts.

* 2026 Hello! NU SKIN 迎新禮遇 3 重賞、滿額禮遇及駿馬迎春活動受有關條款及條件約束，詳情請參考如新港澳官方網站。（掃描二維碼）

* 2026 Hello! NU SKIN Triple Up Welcome Privileges, Special Privilege and Welcome to the year of Horse are subject to relevant terms and conditions, please visit Nu Skin Hong Kong & Macau official website for more details. (Scan the QR code)



NU SKIN.

6/2 下午4時4PM -

7/2 晚上11時59分11:59PM

馬迎春活動
Welcome to the year of Horse

於星享城單一訂單消費滿 HK\$1,888 或以上
於結賬時輸入優惠碼「**888888**」
該訂單即可享 **88 折** 乙次！

(優惠不適用於沒有銷售業績的產品及蜜兒餐)

Upon single purchase of HK\$1,888 or above at Nu Town
can enjoy 12% OFF discount by entering promo code "888888" while check out!
(This offer is not applicable to products without SV and VitaMeal)

消費滿 HK\$1,888 或以上
Upon single purchase of HK\$1,888 or above

88 折
12% OFF

優惠碼
Promo Code

888888

*此優惠不疊加，不適用於蜜兒餐、輔助品及沒有銷售業績的產品。
• This offer can be used once only in each transaction and is not applicable to VitaMeal, Sales Aids and Products without SV.
• 2026 Hello! NU SKIN 迎新禮遇 3 重賞、滿額禮遇及駿馬迎春活動受有關條款及條件約束，詳情請參考如新港澳官方網站。（掃描二維碼）
• 2026 Hello! NU SKIN Triple Up Welcome Privileges, Special Privilege and Welcome to the year of Horse are subject to relevant terms and conditions, please visit Nu Skin Hong Kong & Macau official website for more details. (Scan the QR code)



 NU SKIN.